

董竞成 -- “中医”作为学科概念及其实质的古今变迁

NZCMAS



由新西兰中医学院孔子课堂和新西兰中医药针灸学会联合举办, 复旦大学中西医结合研究院院长董竞成博士主讲的题目为 《“中医”作为学科概念及其实质的古今变迁》 免费英文讲座, 将于 2019 年 5 月 3 日下午 5 点 30 分~7 点在新西兰中医学院, 321 Great South Road, Greenlane, Auckland 开讲, NZCMAS CPD 1.5 小时。欢迎报名

报名电话: 09-5802376

Email: auck@chinesemedicine.ac.nz

Welcome to attend a free English seminar 'The Evolution of Chinese Medicine as a Disciplinary Concept throughout History'

Speaker: Professor Jingcheng Dong

This seminar is hosted by the Confucius Classroom at New Zealand College of Chinese Medicine & New Zealand Chinese Medicine and Acupuncture Society.

Location: New Zealand College of Chinese Medicine, Room1~3, Level1
321 Great South Road, Greenlane, Auckland,

Time: 5:30pm to 7:00pm, 3rd May 2019.

Register phone: 09-5802376

Email: auck@chinesemedicine.ac.nz

NZCMAS CPD 1.5 hours.

董竞成，教授，博导，博士后流动站站长。复旦大学国家“双一流”及上海市高峰学科-中西医结合学科带头人，复旦大学中西医结合研究院院长，复旦大学临床医学院中西医结合系（临床）主任，华山医院中西医结合科主任，世界卫生组织复旦大学传统医学合作中心主任。国家“973”计划项目首席科学家，卫生部国家临床重点专科负责人，教育部高等学校中西医结合类教学指导委员会副主任委员，国家中医药管理局重点学科建设负责人，世界华人医师协会理事，世界华人中医医师协会副会长兼秘书长，中国中西医结合学会理事兼呼吸病专业委员会主任委员，中国医促会中医分会副会长，《传统与现代医学》（英文版）杂志主编。主要从事中西医结合肺病、肿瘤、老年病的诊治及相关基础研究，也从事中药新药的开发，以及多个民族传统医学比较研究和中国传统医学整体架构的研究。发表论文 230 余篇（其中 SCI 文章 80 余篇），获得省部级以上奖项 5 项，专利及软件著作权 6 项，主编专著多部。

Professor Jingcheng DONG, Postdoctoral Station Chief. National Double First-class in Fudan University and Shanghai Peak Discipline-Leader in Integrated Traditional Chinese and Western Medicine, Dean of Fudan University School of Integrated Chinese and Western Medicine, Director of Department of Integrated Traditional Chinese and Western Medicine, Fudan University School of Clinical Medicine, Director of Huashan Hospital Integrated Traditional Chinese and Western Medicine Department, Fudan University, Director of Traditional Medicine Cooperative Center of World Health Organisation. Chief Scientist of the

National '973' Program, Head of the National Key Clinical Specialty of the Ministry of Health, Vice-Chairman of the Steering Committee for Integrated Teaching of Traditional Chinese and Western Medicine, Head of

the Construction of Key Subjects of the National Administration of Traditional Chinese Medicine, Director of the World Association of Chinese Physicians, Vice-President and Secretary-General of the World Chinese Medical Doctors Association, Chairman of the Chinese Society for Integrative Medicine and Chairman of the Respiratory Disease Professional Committee, Vice-President of the Chinese Medical Association, Editor-in-Chief of Traditional and Modern Medicine. Mainly engaged in integrated traditional Chinese and western medicine lung disease, tumor, geriatric disease diagnosis and treatment and related basic research, but also engaged in the development of new Chinese medicine, as well as a number of national traditional medicine comparative research and Chinese traditional medicine overall framework research. He has published more than 230 papers, including more than 80 articles on SCI, and has won 5 awards at the provincial and ministerial level and 6 patents and software copyrights, and edited several books.

教授宏才博学 学员获益匪浅

董竞成 教授

博士研究生导师

复旦大学中西医结合研究院 院长

复旦大学附属华山医院中西医结合科 主任

中国中西医结合学会呼吸病专业委员会 主任委员

上海中西医结合学会理事兼呼吸病专业委员会副主任委员

上海市肺科学会委员

上海抗癌协会传统医学专业委员会常务委员

法国巴黎第七大学客座教授

上海市卫生系统高级职称评审委员会成员

董竞成教授的“慢病相对时空”，将提高患者对肿瘤等重型慢病的病因、治疗、预后及随访的正确认识，及时解决患者心理问题，改善其生活质量和生存期，进行了深入浅出的讲解，重点突出，理论和实际相结合，通过案例让大家在较短时间内掌握课堂内容。



如果喜欢我的作品，请赞赏鼓励哦！